
P R O T O K Ó Ł  Nr XXIV/08 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu 29 grudnia  2008 roku w godzinach  900 – 1400 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności. 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier,  Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk, radca prawny p. Andrzej Latoch, 
Przewodnicząca Komisji Wyborczej – p. Urszula Wołodko, po dyr. GCK p. Barbara  
Zalewska. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 
2. Sprawy organizacyjne 

a/ stwierdzenie quorum 
b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
c/ ustalenie porządku obrad 

3. Informacja Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym 

4. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2009 
a/ odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy, 
b/ odczytanie opinii Komisji stałych 
c/ dyskusja nad wniesionymi poprawkami  i ich przegłosowanie 
d/ głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

5. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy na rok 2009. 
a/ Komisji Rewizyjnej 
b/ Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
c/ Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych 
d/ Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1/ Akt o podziale samorządowej instytucji kultury – Gminne Centrum Kultury w 
Komarówce Podlaskiej i utworzeniu Gminnego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki  
Publicznej w Komarówce Podlaskiej. 
2/ zmieniająca załącznik do Statutu Gminy Komarówka Podlaska 
3/ przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2009 
4/ przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania narkomanii na rok 2009 
5/ przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2009 
6/ zmiany budżetu gminy na rok 2008 
7/ w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli w Gminie Komarówka Podlaska 
8/ w sprawie  regulaminu przyznawania dodatków mieszkaniowych nauczycielom w 
gminie Komarówka Podlaska 

7. Interpelacje i zapytania 
8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
9.  Wolne wnioski i informacje 
10. Zamknięcie obrad. 
 



Ad.1. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - dokonał otwarcia  sesji. 
Powitał wszystkich  przybyłych. 
W związku z odbytymi  wyborami uzupełniającymi do Rady Gminy  Komarówka Podl. 
poprosił  Przewodniczącą  Gminnej Komisji  Wyborczej p. Urszulę Wołodko  o wręczenie 
nowo wybranej radnej  zaświadczenia  o  wyborze na  radną. 
 
Pani Urszula Wołodko  – wręczyła  nowo wybranej   radnej  zaświadczenie  o  wyborze oraz  
pogratulowała  wyboru. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski    - odczytał  rotę ślubowania 
 
Radna Dorota Korszeń -  „ ślubuję – tak mi dopomóż Bóg” 
 
Ad.2  a/ Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   stwierdził  na podstawie  
listy  obecności, iż Rada  jest  władna  do  podejmowania   uchwał  
ponieważ  na 15 radnych  ustawowego   składu  Rady  w sesji uczestniczy  – 14 radnych. 
/ nieobecny radny Tomasz Lipka/. 
 
b/ protokół z  ostatniej  sesji  był  wyłożony  do  wglądu, proponuję  przyjęcie bez 
odczytywania . 
Proszę o uwagi. 
 
Radna Joanna Krupska  - wnoszę o ujęcie poprawki  w treści mojej wypowiedzi, gdyż 
brzmiała inaczej – pomylone też zostały paragrafy, a mianowicie: 
„ przecież startowała Pani z listy Pana Wójta i już przed wyborami miała Pani Statut Gminy 
- wcześniej niż ktokolwiek inny znała Pani Statut. 
Umowę o prace podpisuje Wójt Gminy – ustawodawca w art. 24d nie przewidział, że będzie 
to Faluszewski czy Demianiuk, tylko chodzi ogólnie o Wójta  i to zgodnie z art. 24d to Wójt 
winien rozwiązać umowę o pracę z radną”. 
 
Radca prawny – jeżeli taka była wypowiedź to należy wprowadzić poprawkę. 
 
Za wprowadzeniem poprawki do protokołu głosowano: 5 za, 9  radnych wstrzymało się od 

głosu. 

 

Za przyjęciem  protokołu  bez odczytywania   głosowano  : 11 za, 3 radnych  

wstrzymał się od głosu. 

 

 c/ proponowany porządek obrad Państwo otrzymali, na wniosek  Pana Wójta wprowadzam  
w pkt 6. uchwały: 
1/ w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli w Gminie Komarówka Podlaska 
2/ w sprawie  regulaminu przyznawania dodatków mieszkaniowych nauczycielom w gminie 
Komarówka Podlaska 
 
Przedstawił  proponowany porządek obrad po uwzględnieniu zmian .  
 
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu : 13za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 



Ad.3. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski    - w ostatnim czasie 
uczestniczyłem w pracach Komisji Rady Gminy,  brałem udział w spotkaniach opłatkowych 
oraz pełniłem dyżury. 
 
Wójt Gminy – spotkałem się z wicemarszałkiem p. Sosnowskim , podziękowałem za pomoc 
przy drodze w Przegalinach Dużych oraz prosiłem o dalsze wsparcie i pomoc w pozyskaniu  
środków  na   budowę wodociągu  oraz remonty chodników na ul. Lubelskiej, Staszica i 
Międzyrzeckiej. 
Zawarte zostały umowy kredytowe z BS Międzyrzec Podl.- uchwały  z 10 listopada br. 
Odbył się finał  akcji – pomóż dzieciom przetrwać zimę. 
Spotkanie Zarządu OSP – omawiana była kwestia zebrań OSP oraz przesunięć samochodów 
strażackich/ samochód z Komarówki pójdzie do Walinny a z Walinny do Worońca/. 
Brałem udział w spotkaniach opłatkowych  oraz pracach Komisji Rady Gminy. 
Ukończone  zostały prace  w Warsztatach  Terapii Zajęciowej w Kolembrodach 
Zakończone też zostały prace remontowe dróg piaskiem w Brzozowym Kącie,  Przegalinach 
Dużych , Kolembnrodach.  
Rozgraniczona została żwirownia w Wiskach – należy poprawić granicę  z p. Lisieckim oraz 
z p. Juszczyńskim , wina po naszej stronie – za blisko  zostało podkopane. 
Wydana została Gazetka Gminna. 
Na bieżąco przyjmowałem interesantów. 
 
Ad.4.a/  Skarbnik Gminy -  projekt budżetu bardzo szczegółowo omawialiśmy na 
posiedzeniach wszystkich Komisji , został zmieniony Zarządzeniem Wójta Gminy 
- przedstawiła wprowadzone zmiany. 
 
Wójt Gminy – projekt budżetu został opracowany w oparciu o obowiązujące ustawy. 
Przedstawił główne zadania inwestycyjne: 
-  rozbudowa ujęcia  wody  i budowa wodociągu  Wólka Komarowska – Walinna 
- budowa wodociągu w Komarówce Podl. do p. Daniłki. 
- budowa  drogi  Komarówka Podl. – Derewiczna została zamieniona  na drogę Przegaliny  
    Duże – Żelizna,. 
- do zapłaty mamy drogę  Przegaliny Duże – Żelizna. 
- odwodnienie i utwardzenie ul. Osiedlowej, 
- droga Walinna / Sachalin / i remont mostu w Walinnie. 
- mamy też zaplanowane środki na remonty dróg klińcem i kruszywem :  Brzozowy Kąt  
– 32 tys. zł., Przegaliny Duże – 28 tys. zł.,  Kolembrody – 50 tys. zł., Wólka Komarowska 
- 10 tys. zł., oraz inne 10 tys. zł. 
Gospodarka mieszkaniowa -  remont budynku w Derewicznej i centralne ogrzewanie  oraz 
kostka  przed budynkiem. 
- planujemy 40 tys. zł. na docieplenie budynku Domu Nauczyciela. 
Przy budżetach szkół nie są planowane podwyżki dla nauczycieli o jakich mówi się ostatnio 
w mediach. 
Wprowadziliśmy do projektu budżetu kwotę 70 tys. zł. na zakup ciągnika i  beczki do 
wywozu szamb – planujemy powołanie  gospodarstwa komunalnego i przekazanie  im 
aportem  tego sprzętu. 
200 tys. zł. na remont chodników w Komarówce Podl. – współfinansowanie z 
województwem. 
 
Przybył radny Tomasz Lipka – obecnych 15 radnych. 
 



b/ Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - wszystkie Komisje zajmowały 
się projektem budżetu – poproszę o opinie 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu – radny Grzegorz Domański – odbyliśmy wspólne 
posiedzenie z Komisja Rolnictwa i opinia nasza jest pozytywna z wyjątkiem  remontu 
chodników w Komarówce Pod. – przygotowaliśmy wniosek do przegłosowania. 
Komisje nasze zajęły stanowisko w sprawie zmiany planu wieloletniego -  chodzi o kolejność 
etapów przy dalszym wodociągowaniu gminy – proponujemy by po Wólce Komarowskiej i 
Walinnie  wodociąg był budowany w Przegalinach Małych i Brzezinach  ze  względu na 
jakość wód. 
 
Radny Jan Borowik – powstaje gospodarstwo komunalne  – zaplanowane są środki na zakup 
ciągnika i beczkowozu , powstaje firma i uważam, że należałoby przewidzieć jakieś środki na 
rozpoczęcie działalności. 
 
Wójt Gminy – 70 tys. zł. przekazujemy aportem do spółki . 
Pierwszy zamysł   to przejmujemy oczyszczalnię i kanalizację -  będzie to spółka, której 
wyłącznym właścicielem  będzie gmina i obejmie ona  ścieki i kanalizację. 
Mamy pracownika na oczyszczalni i on będzie zajmował się tym tematem, księgowość będzie 
prowadzona w Urzędzie Gminy, zatrudnimy kogoś na jakąś część etatu i uważam, że tylko 
wtedy ma to jakąś  rację bytu. Od czegoś trzeba zacząć, na razie nie proponuję  tego 
rozdmuchiwać . 
 
Radny Jan Borowik – czy ta spółka będzie mogła być dofinansowywana przez gminę? 
 
Wójt Gminy – ramach oczyszczalni i kanalizacji tak. 
 
Radny Grzegorz Domański – czy kapitał spółki będzie mógł być zwiększany ? 
 
Wójt Gminy – na przyszły rok – tak. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - odczytał wniosek Komisji 
Budżetowej i Rolnictwa – załącznik do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy radny Andrzej Romaniuk -  rozumiem  intencje ale  
jest to plan wieloletni i co my będziemy mogli zrobić za ileś tam lat,  będzie nowa  Rada 
Gminy i decyzja będzie należała do niej. 
Czy głosowanie nad czyś co będzie za ileś tam lat jest logiczne ? 
 
Skarbnik Gminy – uważam, że ma to sens,  może ktoś zajrzy do tego planu wieloletniego. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – I etap to rozbudowa hydroforni, etap II to Wólka Komarowska i 
Walinna – to już rok 2010, III etap to Przegaliny Małe i Brzeziny , etap IV to Przegaliny Duże 
i Żulinki. 
 
Radny Grzegorz Domański – chodzi nam o wykonanie inwestycji a potem będziemy 
rozmawiać o podłączeniu do istniejącej hydroforni. 
 
Skarbnik Gminy – należy określić przybliżony koszt  tego zadania. 
 



Radny Jan Borowik – w pierwszej kolejności należałoby ujmować te miejscowości co objęte 
są strefą azotanową. 
 

Za wprowadzeniem do planu wieloletniego budowy wodociągu w Przegalinach 

Małych i Brzezinach jak III etapu głosowano: 13za, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
Wójt Gminy – koszt tego zadania określi Pan Jabłoński w ciągu najbliższych 7 dni. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski  -  drugi wniosek Komisji  dotyczy  
rezygnacji z  remontu chodników w Komarówce Podl. 
 
Radny Jan Borowik – wicemarszałek Sosnowski  ciepło rozmawia z mieszkańcami naszej 
gminy – jeździ po terenie ,  według mnie chodzi tutaj już o przyszłe wybory. 
Czy marszałek nie mógłby pomóc nam jako gminie w następnych latach. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – w ten sposób nie można – jeżeli głosowaliśmy za drogą do 
Derewicznej też  jej współfinansowaniem to było w porządku – czy dług na drogę do 
Derewicznej jest inny niż  na chodniki do Komarówki? 
 
Radny Sławomir Ilczuk – prośba do radnych o odrzucenie wniosku Komisji  Budżetowej, 
uważam, że trzeba podejmować wszelkie starania o pozyskiwanie środków jeżeli tylko jest 
taka możliwość. 
 
Za przyjęciem wniosku Komisji głosowano:  5za, 9 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła opinię RIO : 
-  w sprawie prawidłowości  dołączonej do projektu uchwały  budżetowej  na 2009 rok 
prognozy kwoty długu Gminy Komarówka Podl. 
- w sprawie możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego [rzez Gminę Komarówka 
Podl. na 2009r., 
- w sprawie  zaopiniowania przedłożonego przez Wójta Gminy Komarówka Podl.  projektu 
uchwały budżetowej na 2009 rok z objaśnieniami oraz informacją o stanie mienia  
komunalnego. 
 
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na  rok 2009. 
 
 Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2009 została podjęta w 
głosowaniu: 11 za, 4 radnych wstrzymało się od głosu/ obecnych 15/ i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Ad.5. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – radna Monika Piątkowska -  przedstawiła  
plan pracy Komisji na 2009 rok. 
 
Przewodniczący Komisji  Budżetu i Spraw Gospodarczych radny Grzegorz Domański – 
przedstawił plan pracy Komisji na 2009 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury , Zdrowia  i Spraw Społecznych  radna 
Maria Sokołowska – przedstawiła plan pracy Komisji na 2009 rok. 
 



Radny Andrzej Romaniuk – w planach pracy Komisji powtarza się kontrola działalności 
Małych szkół – czy my mamy prawo ingerować? 
 
Radna Maria Sokołowska -  gmina  daje dotacje więc ma prawo kontrolować, może  je 
rozliczać. 
Czy te dzieci są  inne niż te w Komarówce, skoro możemy przyglądać się tym w szkole 
komarowskiej to dlaczego nie możemy w innej szkole. 
 
Radny Andrzej Romaniuk -  tam gdzie mnie nie chcą  nie chciałbym zaglądać, być 
wścibskim. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – słyszę , że w planach Komisji pokrywają się kontrole niektórych 
jednostek np. OSP – uważam, że należałoby zgrać te kontrole w czasie – zwołać wspólne 
posiedzenia Komisji. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   -  praktykujemy wspólne 
posiedzenia Komisji więc uważam, że Przewodniczący Komisji  zgrają sobie terminy 
wyjazdów. 
 
Radny Zbigniew Wiszniewski –  Komisja Rolnictwa ma w zakresie kompetencji sprawy 
przeciwpożarowej więc dobrze byłoby to uporządkować. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  
Radny Jan Borowik – przedstawił plan pracy Komisji na 2009rok. 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   -- przedstawił plan pracy Rady 
Gminy  na 2009 rok. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 
Gminy i jej stałych Komisji na 2009 rok. 
 
 Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji na 
2009 rok została podjęta w głosowaniu : 14 za, 1 radny wstrzymał się od głosu 
/ obecnych 15/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6.1/ Sekretarz Gminy – Wojewódzka Biblioteka Publiczna wystąpiła do Urzędu 
Wojewódzkiego Wydziału Nadzoru , gdyż u nas GCK i Biblioteka  funkcjonują razem  jako 
jedna instytucja co jest niezgodne z przepisami prawa w związku z tym Rada Gminy  
26 sierpnia br. podjęła uchwałę o zamiarze  podziału instytucji kultury – GCK w Komarówce 
Podlaskiej  na 2 odrębne instytucje . 
Zastosowaliśmy się do wymogów prawa  i przygotowaliśmy  projekt uchwały  
- Akt o podziale samorządowej instytucji kultury – Gminne Centrum Kultury w Komarówce 
Podlaskiej i utworzeniu Gminnego Centrum Kultury i Gminnej Biblioteki  Publicznej w 
Komarówce Podlaskiej – przedstawiła  treść. 
 

 Uchwała - Akt o podziale samorządowej instytucji kultury – Gminne Centrum 
Kultury w Komarówce Podlaskiej i utworzeniu Gminnego Centrum Kultury i Gminnej 
Biblioteki  Publicznej w Komarówce Podlaskiej  została podjęta w głosowaniu : 13 za, 
 2 radnych wstrzymało się od głosu  i stanowi  załącznik do protokołu. 
 



2/. Sekretarz Gminy – w związku ze zmianą ilości jednostek organizacyjnych  Gminy  
tj.   z podziałem samorządowej instytucji kultury – Gminne Centrum Kultury w Komarówce 
Podl. i  utworzeniu  GCK i Gminnej Biblioteki  w Komarówce Podl  oraz likwidacją Szkoły 
Podstawowej w Kolembrodach  i Brzozowym Kącie   należy zmienić załącznik do Statutu 
Gminy zawierający „Wykaz jednostek organizacyjnych w Gminie Komarówka Podlaska” 
- przedstawiła projekt uchwały  zmieniającej załącznik do Statutu Gminy Komarówka Podl. 
 
 Uchwała zmieniająca załącznik do Statutu Gminy Komarówka Podl.  została 
podjęta  jednomyślnie – 15 za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
3/  Przewodnicząca Komisji Oświaty radna Maria Sokołowska – Komisja nasza 
analizowała  Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2009 rok i opinia jest pozytywna. 
 
Radny Grzegorz Domański – w programie zauważyłem zmianę w stosunku  do roku 
ubiegłego – wzrost wynagrodzeń Członków Komisji – co to spowodowało? 
 
Sekretarz Gminy – jestem przewodnicząca tej Komisji , w roku ubiegłym wynagrodzenie 
członków Komisji zostało  zaniżone o 1% i na posiedzeniu Komisji padły propozycje by 
powrócić do poprzedniej stawki. 
 
Pan Józef Wiszniewski – sołtys wsi Brzeziny -  jest to Komisja Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych ale najlepszym rozwiązaniem tych problemów jest Pan Bóg gdyż nie widzę  
działania Komisji. Ludzie przychodzą z odwyku i dalej piją nie ma komu podać im pomocnej 
reki a wręcz dzieje się odwrotnie więc jak rozwiązywane są te problemy. Widzę czym żyje 
wieś, stacza się bardzo wiele osób, sytuacja jest ciężka, problemy te narastają ale 
rozwiązywania ich nie widać. 
 
Sekretarz Gminy – problem na terenie naszej gminy jest – ilość wniosków do Komisji 
wzrosła  2-krotnie   co świadczy o rozwoju świadomości wśród społeczeństwa , więcej osób 
zauważa ten problem i zaczyna działać.  Jako Komisja nie zawsze pomożemy , jesteśmy tego 
świadomi ale się staramy – często to lekarz biegły decyduje czy ktoś jest uzależniony czy też 
nie. Jako Komisja  podejmujemy działania – rozmawiamy z danym petentem – jesteśmy 
ludźmi jakoby pierwszego kontaktu  i to my kierujemy  ludzi potrzebujący do specjalistów. 
 
 
Pan Szymanek Kazimierz – sołtys  wsi Kolembrody -  u nas w KOlembrodach mieszkaniec 
Wólki Komarowskiej pod wpływem alkoholu wskoczył samochodem do Żarnicy – czy 
Komisja   podjęła jakieś działania – przeprowadziła z nim rozmowę? 
 
Radny Janusz Mazuruk -  Komisja sama nie  wzywa  tylko na wniosek Policji, rodziny , 
pracownika socjalnego itp. Praca Komisji jest bardzo trudna i niewymierna gdyż  alkoholizm 
to jest choroba z której chory nie chce się wyleczyć. Ustawa o wychowaniu w trzeźwości 
zobowiązuje gminy  do pracy takiej Komisji. Praca jest trudna – na profilaktykę jest zbyt 
mało środków. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – słyszeliśmy wypowiedzi członków Komisji i uważam, że 
działania te idą w dobrym kierunku. 
 



Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie Przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych na rok 2009. 
 
 Uchwała w sprawie Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych na rok 2009  została podjęta w głosowaniu: 14 za, 1 radny 
wstrzymał się od głosu / obecnych 15/ i stanowi załącznik do protokołu. 
 

4/. Sekretarz Gminy  - przedstawiła projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego  
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2009 
 

 Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  
na rok 2009  została podjęta  jednomyślnie – 15 za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Obrady sesji opuścił radny Andrzej Romaniuk – obecnych 14 radnych. 
 
 5/. Sekretarz Gminy -   przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu  
współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2009 
 

 Uchwała w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka  
Podlaska z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2009  została podjęta  jednomyślnie – 14 za  i 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
6/. Skarbnik Gminy – przedstawiła propozycje zmiany budżetu gminy na 2008 rok. 
a następnie projekt uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy na 2008r. 
 
 Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2008 rok została podjęta 
jednomyślnie – 14 za / 14 obecnych/ i stanowi załącznik do protokołu. 
 
7/. Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski -  do Rady Gminy wpłynęły pisma z  
Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego Wydziału Nadzoru – odnośnie naszych uchwał  w 
sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz regulaminu przyznawania dodatków 
mieszkaniowych nauczycielom  - przedstawił treść. 
Przygotowane zostały projekty  nowych regulaminów  i zajmowała się nimi Komisja Oświaty  
 
Przybył radny Andrzej Romaniuk – obecnych 15 radnych. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty radna Maria Sokołowska – Komisja nasza analizowała  
regulaminy i opinia jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy - ze względu na koszty publikacji uchylimy poprzednie uchwały a dzisiaj 
Rada Gminy podejmie nowe. 
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli w Gminie 
Komarówka Podlaska 
 
Radny Janusz Mazuruk – czy wersja poprawiona jest na tyle dobra, że nie zostanie 
zakwestionowana przez Wydział Nadzoru? 
 



Wójt Gminy – jest poprawiona zgodnie ze wskazanymi wytycznymi. 
 
Uchwała sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli w Gminie Komarówka 

Podlaska  została  podjęta w głosowaniu : 14 za, 1 radny wstrzymał się od głosu  
 / obecnych 15 / i stanowi załącznik do protokołu. 
 
8/. Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  regulaminu przyznawania 
dodatków mieszkaniowych nauczycielom w gminie Komarówka Podlaska 
 
 Uchwała w sprawie regulaminu przyznawania dodatków mieszkaniowych 
nauczycielom w gminie Komarówka Podlaska  została podjęta  jednomyślnie – 15 za  
i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.7. Pan Kazimierz Szymanek – sołtys wsi Kolembrody – w  budżecie na rok przyszły  
wydatki na GOPS występują 2 – krotnie ? 
Plan zagospodarowania przestrzennego – dokąd jest ważny – czy można wprowadzać 
poprawki? 
Barierka na moście w Kolembrodach  - należy zrobić ją należycie , gdyż wpadło tam dziecko. 
 
Pan Józef Wiszniewski – sołtys wsi Brzeziny – kto doprowadził do tego, że tak późno 
rozpoczął się  remont ul. Cmentarnej. Inwestycję należy pochwalić . 
Dobrze , że Gmina stara się robić coś w każdej wsi  ale proszę mi nie mieć tego za złe  
uważam  i nie tylko ja, że to oświetlenie uliczne w Przegalinach Dużych to przepych władzy 
gdyż jest to kolonia, mieszka tam 6 osób , w zupełności wystarczy  lampa na co drugim 
słupie.  Uważam, że  można podzielić się tym oświetleniem , przecież na naszym terenie jest 
wiele kolonii gdzie w ogóle nie ma  oświetlenia ulicznego. 
Będzie remont w Derewicznej – czy tam tez będzie lampa na każdym słupie? 
Uważam, że nie można poróżniać ludzi,   a  to bardzo razi. 
 
Radny Zbigniew Wiszniewski – czy po   budowie  odcinka wodociągu  do p. Mirończuka  
przeprowadzone były badania wody? 
 
Radny Sławomir Ilczuk –  rozdzieliliśmy GCK i Bibliotekę -  czy jest dyrektor GCK? 
 
Radny Andrzej Romaniuk – remonty dróg będą robione różnymi kruszywami   miedzy 
innymi również piaskiem i czy ten piach kupowany będzie  z  przetargu  i niewiadomego 
pochodzenia – mamy przecież  kopalnię w Kolembrodach i ten piasek można kupić i sypać na 
drogi bardziej zabagnione. 
 
Pan Henryk Borowik – sołtys wsi Derewiczna – nasza droga Komarówka Podl. - 
Derewiczna nie przeszła – czy jest możliwość  wysypania  i utwardzenia żużlem przynajmniej 
odcinka  tej drogi   obok posesji p. Weremczuka? 
Słyszałem, że na remonty innych dróg przeznaczona jest kwota 10 tys. zł. – czy z tego będzie 
cokolwiek u nas robione? 
 
Pan Stanisław Golanko – sołtys wsi Żelizna -  zrobiona została ta nasza  droga  ale już w 
kilku miejscach grys się wysypuje  - czy to tak ma być, czy nie trzeba  reklamować  jakości 
wykonania tej drogi? 
 
Pan Kazimierz Szymanek – wejście  do Ośrodka Zdrowia – czy tam nie da się nic zrobić? 



 
Skarbnik Gminy – w budżecie GOPS  występuje 2 razy gdyż jest podział na zadania własne 
i zadania zlecone. 
 
Wójt Gminy – odnośnie ważności planu zagospodarowania przestrzennego odpowiem po 
rozmowie z p. Jabłońskim. 
Bariera na Żarnicy – będzie zrobiona w 2009 roku, materiały mamy już zgromadzone. 
Ul. Cmentarna -  inwestorem  jest Zarząd Dróg Powiatowych , nie miałem wpływu na plan 
tego remont ani też na wykonanie. Odwodnienie zostało wykonane – robią chodnik. 
Oświetlenie w Przegalinanch Dużych – tak zostało zaplanowane i tak jest wykonywane 
- zgodnie z dokumentacją. 
 
Pan Henryk Borowik –przecież można wyłączyć co 2 lampę. 
 
Radna Joanna Krupska –  z tego co pamiętam, to  przy planowaniu był p. Jabłoński  i  
lampa była planowana na co drugim słupie. 
 
Wójt Gminy – na każdym słupie jest lampa z wysięgnikiem. 
 
Radny Andrzej Romaniuk –  my ponosimy  koszt energii – w Derewicznie  też lampa 
będzie  na każdym słupie. Wyjście  z sytuacji , to pozwolić wykonać zgodnie z dokumentacją 
a potem  zlecić wyłączenie co 2 lampy. Nadmiar przekazać do innych wsi – tam gdzie jeszcze 
świecą  żarówki  rtęciowe. 
 
Wójt Gminy – badanie wody  zostało wykonane – wykazało obecność bakterii koli 
-  po  przegotowaniu woda nadaje się do picia. 
Dyrektor Domu Kultury będzie od 06 stycznia  2009 roku, na razie nie chcę mówić o 
osobie. 
Piach – może być kupowany i w Kolembrodach ale jak dotychczas p. Romaniuk nie zgłosił 
oferty.  Tak ogólnie to zechcemy schodzić  z   remontu dróg piachem , będziemy starali się 
używać innego kruszywa. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – w głównej mierze to Las  niszczy nam drogi  np. na kolonii 
Burki ale tam też   mieszkają  ludzie i trzeba  poprawić stan  tej drogi z tym, że  na pewno nie 
będzie tam wożony  tłuczeń. 
 
Wójt Gminy – wniosek na  drogę  Komarówka Podl. – Derewiczna  był składany ale droga ta 
nie przeszła, i na 2009 rok do budżetu  ujęliśmy drogę Przegaliny Duże -  Żelizna,  droga do 
Derewicznej nie jest przewidziana do remontu na 2009rok. 
 
Pan Henryk Borowik – tą drogę w znacznym stopniu niszczy p. Weremczuk i trzeba coś z 
tym zrobić  - nasypać żużlem  itp. Najgorzej jest tam na zakręcie. 
 
Wójt Gminy – jeśli chodzi o drogi to mamy  bardzo wiele potrzeb, przy drogach tych 
mieszkają ludzie i trzeba  zrobić im dojazd, nie gwarantuję ale może uda się nam coś tam 
wygospodarować , mamy środki przeznaczone na inne potrzeby i być może w ramach tych 
środków. 
Woda na przejściu do Ośrodka Zdrowia – rozmawiałem z Panami lekarzami i jeżeli będzie 
robiony  asfalt  na drodze do Cmentarza to zechcemy wylać ten wjazd asfaltem na zasadzie 
współfinansowania. 



 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski -  EKOLIDER – wystosował do nas 
pismo – przedstawił treść. 
 
Radny Janusz Mazuruk – wychodzi na to, że koszty wywozu śmieci podrożeją nam 40%, 
Uważam, że  to podlega negocjacji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski – zaprosimy p. Wyglądałę i będziemy 
rozmawiali. 
 
Radny Jan Borowik – wysłać zapytanie o cenę do innych firm. 
 
Ad.10.Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski   - po wyczerpaniu porządku 
obrad  dokonał zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękował  wszystkim za udział. 
  

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
  
 

Protokolant            Przewodniczący  Rady  Gminy 
          
         Wiesława Troć                Marek Patkowski 
           
 
 
 Protokół  sporządzono dnia  6 stycznia  2009 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia   8 stycznia 2009 roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
WYKAZ  UCHWAŁ 

RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji  w  dniu 29 grudnia  2008 roku 

 
 
 
Uchwała  Nr XXIV/132/2008 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2009 rok. 
 
Uchwała Nr XXIV/133/2008 w sprawie  przyjęcie planu pracy Rady Gminy i 
stałych Komisji Rady Gminy na rok 2009. 
 
Uchwała Nr XXIV/134/2008 Akt o podziale samorządowej instytucji kultury – 
Gminne Centrum Kultury w Komarówce Podlaskiej i utworzeniu Gminnego Centrum 
Kultury i Gminnej Biblioteki  Publicznej w Komarówce Podlaskiej. 
 
Uchwała Nr XXIV/135/2008  zmieniająca załącznik do Statutu Gminy Komarówka 
Podlaska 
 
Uchwała Nr XXIV/136/2008  w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009 
 
Uchwała Nr XXIV/137/2008  przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
narkomanii na rok 2009 
 
Uchwała Nr XXIV/138/2008  przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka 
Podlaska z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2009 
 
Uchwała Nr XXIV/139/2008 w sprawie  zmiany budżetu gminy na rok 2008 
 
Uchwała Nr XXIV/140/2008  w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli w 
Gminie Komarówka Podlaska 
 
Uchwała Nr XXIV/141/2008  w sprawie  regulaminu przyznawania dodatków 
mieszkaniowych nauczycielom w gminie Komarówka Podlaska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 


